
Víťazi úvodného podujatia 3x3 Basket Tour - UniHry spokojní s úrovňou turnaja na Lafranconi

1. Prečo ste sa rozhodli zúčastniť práve tohto turnaja?

  

2. Aká bola konkurencia vo vašej kategórii?

  

3. Plánujete sa zúčastniť aj ďalších podujatí tejto tour? 

  

4. Je cieľom zabezpečenie miestenky na finálové podujatie v Piešťaňoch?

  

V kategórii Open Mix to bol napätý súboj až do poslednej sekundy, prvé miesto si nakoniec
vybojoval „Zimný Vánok“, na ktorého otázky nám zodpovedal člen družstva Lukáš Hoferica.

  

1. Tento turnaj je prvý na Slovensku, taký štartovný, kde sa začína celá tour a každý rok sa tu
stretne veľa dobrých tímov.

  

2. Tak konkurencia bola určite, bola to veľmi vyrovnaná kategória, ale najviac sa mi páčil mladý
tím STRED1, ktorý sme zdolali vo finále.

  

3. Určite áno, snažíme si naplánovať víkendy tak, aby sme sa mohli zúčastniť čo najviac
turnajov.

  

4. Cieľ je vyhrať finálové podujatia na Grape. Vieme, že to nebude ľahké v pestrej konkurencii,
ale keď chceme byť najlepší, tak musíme poraziť každého.
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  Jasným spôsobom dominovalo vo finále medzinárodné družstvo „Grit & Grind baby“. Patričnáradosť z úspechu bola vidieť po poslednom zápase aj na Karolíne Severovej, ktorá námzhodnotila dojmy z turnaja.  1. Keďže nám už skončila sezóna a 14 dní nemáme čo robiť, tak sme rozhodli, že niekamvycestujeme a našej fínskej spoluhráčke ukážeme niečo iného ako Prahu.  2. Musím povedať, že v skupine nás prekvapilo jedno družstvo, ktoré hralo veľmi dobre. Tiežnás prekvapilo, že sa do finále nedostalo „Vydýchané z lavičky“. Myslím si, že sú veľmi slušnýtím, už sme proti nim mali možnosť hrať na ČBF tour v Prahe.  3. Chceli by sme, ale akurát naša fínska spoluhráčka už odchádza domov a ja už tiežodchádzam, takže bohužiaľ.

  Ani najmladšia súťažná kategória nepriniesla obhajobu víťazov minulého roku, túto možnosť imtotiž prekazili domáci hráči Karlovky, ktorí vystupovali pod názvom „GagoTheKing“. Veľképrvenstvo, o ktorom rozhodovalo až predĺženie pre nás zhodnotil Dominik Havel.  1. Nám sa už skončila sezóna a chceli sme to tu vyhrať. Chodíme sem každý rok a v tomto rokusme mohli hrať v kategórii juniorov, ktorá síce bola pre starších, ale aj tak sme prišli zabojovať anakoniec sa nám to podarilo aj vyhrať.  2. Ako som vravel, bola to kategória pre starších, úroveň bola vysoká. Boli tu o dva roky staršíchalani, ktorí hrávajú ligy v „päťkovom“ basketbale.  3. Plánujeme sa zúčastniť už aj vo Vajnoroch, kde chceme obhájiť prvenstvo a potom aj vovšetkých ďalších turnajoch, pokiaľ sa bude dať.  4. Určite je to cieľom, len otázne je, či budem môcť vtedy. Keď tak, chalani pôjdu s niekýminým.

 2 / 2


